
Z á p i s
z   10  . zasedání Zastupitelstva města Blansko konaného dne   08.12.2020  

Místo konání: velká zasedací místnost MěÚ Blansko, nám. Republiky 1, Blansko

Starosta zahájil 10. zasedání zastupitelstva města v 15:30 hodin.

V době zahájení přítomno: 21 členů zastupitelstva

Omluveni z jednání: Natálie Novotná
Bc. Emil Pernica, DiS.

Podpisem společně se starostou jsou pověřeni: Zbyněk Pokorný
Marta Gronová

N Á V R H   P R O G R A M U
1. Zahájení starosta      
2. Schválení programu 10. zasedání zastupitelstva města starosta      
3. Prodej pozemků v k. ú. Blansko – pí Volavá Davidová, p.

David
SRM      

4. Prodej pozemku v k. ú. Těchov – Čengerovi SRM      
5. Prodej pozemku v k. ú. Těchov – p. Havlíček SRM      
6. Směna pozemků v k. ú. Blansko – p. Mrázek SRM      
7. Změna smluv – Vychodilovi SRM      
8. Změna smlouvy – Mgr. Bacík SRM      
9. Bezúplatné nabytí pozemku v k. ú. Blansko – ÚZSVM SRM      
10. Výkup pozemku v k. ú. Lažánky u Blanska – p. Daněk, pí

Brázdová
SRM      

11. Stavba „III/379 37 Blansko, přemostění“ – Dodatek č. 1 
ke Smlouvě o uzavření budoucí kupní smlouvy ze dne 
01.02.2016

SRM      

12. Kalkulace ceny tepla pro rok 2021 SRM      
13. Průmyslová zóna Blansko SRM      
14. Převod bytů Jasanová 30, Blansko do osobního 

vlastnictví
SRM      

15. Převod bytů Jasanová 32, Blansko do osobního 
vlastnictví

SRM      

16. Převod bytů Jasanová 34, Blansko do osobního 
vlastnictví

SRM      

17. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města – sociální 
služby

SOC      

18. Komunitní plán sociálních služeb Blansko 2021 - 2023 SOC      
19. Novela vyhlášky  o místním poplatku  za užívání 

veřejného prostranství
FIN      

20. Novela vyhlášky  o místním poplatku ze psů FIN      
21. Novela vyhlášky  o místním poplatku za provoz systému

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání 
a odstraňování komunálních odpadů

FIN      

22. Rozpočtové opatření FIN      
23. Rozpočet na rok 2021 FIN      
24. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2022 - 2023 FIN      
25. Personální záležitost kontrolního výboru starosta      
26. Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města starosta      
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27. Interpelace členů zastupitelstva starosta      

Hlasování o návrhu programu jako celku:
PRO 21, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat.                          
     
K     bodu 3. Prodej pozemků v k. ú. Blansko – pí Volavá Davidová, p. David:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 1

K     bodu 4. Prodej pozemku v k. ú. Těchov – Čengerovi:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 2

K     bodu 5. Prodej pozemku v k. ú. Těchov – p. Havlíček:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 3

K     bodu 6. Směna pozemků v k. ú. Blansko – p. Mrázek:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 1, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 4

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 1
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 5

K     bodu 7. Změna smluv – Vychodilovi:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 1, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 6

K     bodu 8. Změna smlouvy – Mgr. Bacík:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 1
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 7
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K     bodu 9. Bezúplatné nabytí pozemku v k. ú. Blansko – ÚZSVM:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 8
K     bodu 10. Výkup pozemku v k. ú. Lažánky u Blanska – p. Daněk, pí Brázdová:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 9

K     bodu 11. Stavba „III/379 37 Blansko, přemostění“ – Dodatek č. 1 ke Smlouvě o uzavření  
budoucí kupní smlouvy ze dne 01.02.2016:
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 10

K     bodu 12. Kalkulace ceny tepla pro rok 2021:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.

p. Pokorný  navrhl stažení tohoto bodu. Sdělil, že jedním důvodem je to, že  neobdržel kalkulaci
cen do 30.09. což je uvedeno ve smlouvě. Jako další důvod uvedl, že v zadávací dokumentaci této
soutěže  byly  uvedeny  nějaké  podmínky.  Nebyla  však  zachována  podmínka,  že  změny  cen
vstupních energií  musí  být  doloženy smlouvou mezi  najímatelem a jeho dodavateli.  Ty nebyly
zastupitelům v materiálech předloženy, přesto, že se jedná o zásadní dokumenty. Navrhl projednat
tento materiál na dalším zasedání zastupitelstva.
Mgr. Polák odpověděl, že proběhne hlasování o stažení materiálu.
Ing.  Matuška  poznamenal,  že  mu k  rozpočtu  chybí  kogenerační  jednotky.  Dříve  to  tam bylo
zakalkulováno, bylo z toho zřejmé, kolik se vyrobí tepla i kolik se uspoří elektřiny. Zajímá ho, jak to
nyní finančně vypadá, jaký to bude mít vliv na konečnou cenu energie a kdy to přejde do majetku
města.
Mgr. Polák sdělil, že si nemyslí, že by v kalkulačním vzorci byly uvedeny kogenerační jednotky.
Schvaluje se to už po třetí a je úplně stejný, nikdy tam nebyly. Kogenerační jednotky vstoupí do
vlastnictví města asi v roce 2023. 

Hlasování o návrhu p. Pokorného – stažení bodu z jednání
PRO 4, PROTI 15, ZDRŽEL 4
Návrh nebyl přijat.

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 16, PROTI 1, ZDRŽEL 6
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 11

K     bodu 13. Průmyslová zóna Blansko:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 12
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K     bodu 14. Převod bytů Jasanová 30, Blansko do osobního vlastnictví:  
Tento bod uvedl Radek Šinkora.
Ing.  Nečas poznamenal,  že  ve  všech  materiálech,  které  jsou  jim  předkládány,  jsou  pečlivě
anonymizovány citlivé údaje. V těchto kupních smlouvách jsou však uvedena jména i rodná čísla
a nemyslí  si,  že to správné. Rodná čísla by neměla být zveřejněna.  Doporučil  tyto postupy do
budoucna sjednotit.
Mgr. Mikulášková odpověděla, že jako zastupitelé mají právo na všechny informace a všichni byli
poučeni jak nakládat s citlivými údaji. Ale určitě zapracují na tom, aby příště byly všechny materiály
jednotné.
p.  Navrkal se  dotázal,  zda  by  mohl  dostat  informaci  o  tomto  zajímavém  projektu,  který  byl
započatý před 20 lety. Zajímá ho, na kolik přišel 1m2 tohoto bytu a jaká je výsledná cena.
Starosta sdělil, že odpověď bude zaslána písemně, tuto informaci tady nemá.

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 13

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 14

Hlasování o návrhu č. 3
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 15

Hlasování o návrhu č. 4
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 16

Hlasování o návrhu č. 5
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 17

Hlasování o návrhu č. 6
PRO 22, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 18

Hlasování o návrhu č. 7
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 19

Hlasování o návrhu č. 8
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 20

Hlasování o návrhu č. 9
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 21

Hlasování o návrhu č. 10
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 22

Hlasování o návrhu č. 11
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 23
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Hlasování o návrhu č. 12
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 24

Hlasování o návrhu č. 13
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 25
Hlasování o návrhu č. 14
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 26

K     bodu 15. Převod bytů Jasanová 32, Blansko do osobního vlastnictví:  
Tento bod uvedl Radek Šinkora.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 27

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 28

Hlasování o návrhu č. 3
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 29

Hlasování o návrhu č. 4
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 30

Hlasování o návrhu č. 5
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 31

Hlasování o návrhu č. 6
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 32

Hlasování o návrhu č. 7
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 33

Hlasování o návrhu č. 8
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 34

Hlasování o návrhu č. 9
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 35

Hlasování o návrhu č. 10
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 36

Hlasování o návrhu č. 11
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 37
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Hlasování o návrhu č. 12
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 38

Hlasování o návrhu č. 13
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 39

Hlasování o návrhu č. 14
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 40

K     bodu 16. Převod bytů Jasanová 34, Blansko do osobního vlastnictví:  
Tento bod uvedl Radek Šinkora.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 41

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 42

Hlasování o návrhu č. 3
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 43

Hlasování o návrhu č. 4
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 44

Hlasování o návrhu č. 5
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 45

Hlasování o návrhu č. 6
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 46

Hlasování o návrhu č. 7
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 47

Hlasování o návrhu č. 8
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 48

Hlasování o návrhu č. 9
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 49

Hlasování o návrhu č. 10
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 50

Hlasování o návrhu č. 11
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PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 51

Hlasování o návrhu č. 12
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 52

Hlasování o návrhu č. 13
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 53

Hlasování o návrhu č. 14
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 54

K     bodu 17. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města – sociální služby:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 55

K     bodu 18. Komunitní plán sociálních služeb Blansko 2021 - 2023:  
Tento bod uvedl Mgr. Ivo Polák.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 56

K     bodu 19. Novela vyhlášky  o místním poplatku  za užívání veřejného prostranství:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 57

K     bodu 20. Novela vyhlášky  o místním poplatku ze psů:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 58

K     bodu 21. Novela vyhlášky  o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru,  
přepravy, třídění, využívání a     odstraňování komunálních odpadů:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 59

K     bodu 22. Rozpočtové opatření:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
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Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 60

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 61

K     bodu 23. Rozpočet na rok 2021:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.

p.  Pokorný sdělil,  že  rozpočet  je  výborně připravený,  ale  bude hlasovat  proti  usnesení  č.  1,
protože nesouhlasí se stavbou kavárny za 6 mil. Kč.

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 22, PROTI 1, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 62

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 63

Hlasování o návrhu č. 3
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 64

Hlasování o návrhu č. 4
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 65

Hlasování o návrhu č. 5
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 66

Hlasování o návrhu č. 6
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 67

Hlasování o návrhu č. 7
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 68

Hlasování o návrhu č. 8
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 69

Hlasování o návrhu č. 9
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 70

K     bodu 24. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2022 - 2023:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     
Hlasování o návrhu č. 1
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PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 71

K     bodu 25. Personální záležitost kontrolního výboru:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.
     

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 72

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 73

K     bodu 26. Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města:  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.

p. Navrkal poděkoval za spolupráci a popřál hezké svátky. Poznamenal, že nový člen Kontrolního
výboru Ing. Polák je dobrá volba. Je stavařský inženýr a ten je tam potřeba. 

Hlasování o návrhu č. 1
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 74

Hlasování o návrhu č. 2
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 75

Hlasování o návrhu č. 3
PRO 23, PROTI 0, ZDRŽEL 0
Návrh byl přijat. viz usnesení č. 76

K     bodu   27  .   Interpelace členů zastupitelstva  :  
Tento bod uvedl Ing. Jiří Crha.

Starosta poděkoval všem zaměstnancům úřadu a zejména Ing. Skoupé a Mgr. et Mgr. Skotákové
za odvedenou práci při přípravě rozpočtu.
Ing. Nečas požádal o informace, jak se vyvíjí restituční spor ohledně Salmova mlýna, a zda by
součástí této informace mohly být i kroky, které byly za posledních 10 let učiněny ze strany města
v tomto sporu.
Starosta sdělil, že bude odpovězeno písemně.
p. Pokorný uvedl, že na minulém zastupitelstvu kritizoval fakt, že již v roce 2019  byla provedena
kontrola  finančním  výborem  ohledně  dlouhodobých  nájmů  města,  dlouho  se  nic  nedělo.  Z
odpovědi na interpelaci vychází, že  revize a změny smluv proběhnou až v průběhu první poloviny
příštího roku. Dotázal se Mgr. et Mgr. Skotákové, zda byl předložen návrh na systémovou změnu a
zda tam budou obsažena doporučení finančního výboru.
Starosta sdělil, že bude odpovězeno písemně.
Ing. Pořízek sdělil, že příští rok by se znovu mohl začít řešit výběh psů v zámeckém parku. Schází
se tam lidé, co pijí alkohol a venčí tam psy. Je potřeba posílit i odpadkové koše nad rybníčkem,
kde je stále nepořádek. Uvedl, že zámecký park není vhodná plocha k venčení psů. 
Dále  poděkoval  tajemníkovi  za  vycvičený  tým  a   skvěle  nachystané  materiály  pro  jednání
zastupitelstva.
Starosta odpověděl, že problematika parku se řeší, výběh psů je dán obecně závaznou vyhláškou,
ale počítáme s řešením.
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pí Gronová přišla s poděkováním k pracovníkům knihovny. Připomněla, že je spousta seniorů,
kteří se snaží v této době omezit sociální kontakty, žijí sami, a moc si považují služby pracovníků
knihovny,  kteří  jsou  ochotni  knihu  klientům  doručit  a  následně  si  pro  ni  přijít.  Poskytují  jim
i psychologickou pomoc.

Rekapitulace interpelací

Jméno Obsah Forma odpovědi

Ing. Jan Nečas Restituční spor ohledně Salmova mlýna Písemná odpověď
Zbyněk Pokorný Revize a změny smluv u dlouhodobých nájmů Písemná odpověď
Ing. Jan Pořízek Psi v zámeckém parku, navýšení odpadkových košů Ústní odpověď

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva města v 18:04 hodin.

Zapsala: Musilová Simona

Ing. Jiří Crha
starosta

Ověřovatelé:

Zbyněk Pokorný, člen zastupitelstva: ………………………………………

Marta Gronová, členka zastupitelstva:     ………………………………………
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